

# SECRETS

## လျှို့ဝှက်ချက်များ



ဒီခရစ်ဝင်ကျမ်းဝေစာကိုကွန်ပျူတာနဲ့ပြန်ဆိုခဲ့တယ်။ အကယ်၍ သင်သည်ဘာသာစကားကို ပြင်ဆင်၍ တိုးတက်အောင်လုပ်နိုင်ပါက [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za) သို့ ရုံးသို့ဆက်သွယ်ပါ

လူငယ်များနှင့်လူကြီးများ၊

အမျိုးသားများနှင့်အမျိုးသမီးများသည်သူတို့၏ဘ

များတွင်လျှို့ဝှက်ချက်များကိုထားရှိရန်သာမကတစ်ယောက်ကိုတစ်  
ယောက်လျှို့ဝှက်ချက်များကိုပြောပြလိုကြသည်။ ဒီပုံမှာမိန်းကလေးနှစ်  
ယောက်ကတစ်ယောက်ကိုတစ်ယောက်တခြားတစ်ယောက်မှမသိကြ

ဘူးလို့အချင်းချင်းထင်နေကြတာကိုတွေ့ရတယ်။ လျှို့ဝှက်ချက်ဆိုသည်မှာလူအနည်းငယ်သာသိရှိပြီးသီးသန့်ထားသင့်သောကိစ္စဖြစ်သည်။ ငါတို့ဆီမှာလူတွေဆီကလျှို့ဝှက်ချက်တွေရှိနိုင်တယ်။

ဒါပေမယ့်ဘုရားသခင်ဆီကဘာမှဖုံးကွယ်လို့မရဘူး။ ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်နှလုံးထဲ၌အနက်ရှိုင်းဆုံးအကြံအစည်များကိုသူသိသည်။ ဘုရားသခင်ထံမှဖုံးကွယ်ထားနိုင်သောလျှို့ဝှက်ချက်မရှိပါ။

တဖန်မောရှေအား said:

"သင်သင့်ရှေ့မှာသူတို့ကိုသင်တွေ့မြင်နိုင်သည်ရှိရာကျွန်ုပ်တို့၏လျှို့ဝှက်အပြစ်များကိုငါတို့အပြစ်များကိုနေရာ" ဆာလံ 90: 8 ။ 33။ ၁၂:၁၄ က " ဘုရားသခင်သည်ငါတို့ပြုသမျှကိုကောင်းမကောင်း၊ မကောင်းသောအမှု၊ "

ယေရှုခရစ်အားဖြင့်ဘုရားသခင်သည်ခပ်သိမ်းသောသူတို့၏အကြံအစည်ကိုစီရင်တော်မူလိမ့်မည်" ( ရောမ ၂ ။ ၁၆)

။ ဘုရားသခင်သည်လူတို့၏အပြင်ပန်းလုပ်ရပ်များကိုသာမကသူတို့၏လျှို့ဝှက်ပြုမူသောအပြစ်များနှင့်လျှို့ဝှက်လုပ်ရပ်များ၊

သူတို့၏အတွင်းစိတ်ရင်းနှင့်ရည်မှန်းချက်များကိုလည်းဆုံးဖြတ်လိမ့်မည် ။ "ဘာပဲကွာဝှက်ထားလျက်ရှိ၏ဖွင့်သို့ထုတ်ဆောင် ခဲ့.

လိမ့်မည်သမျှတက်ဖုံးလွှမ်းအဝတ်မခြုံဘဲပါလိမ့်မည်" မာကု 4:22 ။ " ကျောက်၊ သစ်သား၊ သတ္တုကိုကိုးကွယ်သောသူ၊

လျှို့ဝှက်စွာဝတ်ပြုသောသူကိုကျိန်ဆဲသောသူသည်ကျိန်ဆဲခြင်းကိုပြုသည်" ဟူသည့် တရားဟောရာကျမ်း၂၇:၁၅ ။ "

သူ့မယားကိုခိုးသောသူသည်ည ဦးယံအချိန်ကိုမြော်လင့်မည်။ အဘယ်သူမျှမမြင်စေခြင်းငှါမျက်နှာကိုဖုံး

တော်မူ၏။ ယောဟန် ၂၄:၁၅ ။ ကျွန်ုပ်တို့၏လျှို့ဝှက်အပြစ်များကိုလင်း။ မသိရဘဲကျွန်ုပ်တို့၏အသက်တာတစ်လျှောက်လုံးလူတို့၏မကောင်းသောအကျင့်များကိုဖုံးကွယ်။

သေနိုင်သည်။ ငါတို့မူကား၊ သေလွန်သူအကြီးအငယ်များသည်ဘုရားသခင်ရှေ့တော်၌ရပ်နေသည့်နေ့ရောက်လာမည် သေလွန်သောသူအကြီးအငယ်တို့သည်ပလ္လင်တော်ရှေ့မှာရပ်နေကြသည်ကိုငါမြင်၏။ စာအုပ်များဖွင့်လှစ်လိုက်သည်။

နောက်စာအုပ်တစ်အုပ်ဖွင့်လှစ်လိုက်သည်။ သေလွန်သူများကိုစာအုပ်များတွင်မှတ်တမ်းတင်ထားသည့်အတိုင်းသူတို့လုပ်ခဲ့သည့်အတိုင်းစီရင်ခဲ့ကြသည်။ အသက်စာစောင်၌စာရင်းမဝင်သောသူရှိသမျှတို့ကိုလည်းမီးအိုင်ထဲသို့ချပစ်လေ၏။ " ဗျာဒိတ် ၂၀ ၊ ၁၂-၁၅ ။

ထို့ကြောင့်ကျွန်ုပ်တို့၏လျှို့ဝှက်အပြစ်များကိုဘုရားသခင်ထံဝန်ချတောင်းပန်ရန်လိုအပ်ပြီး၊

လိုအပ်သည့်နေရာများတွင်လည်းလူတို့အားလိုအပ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့ထိုသို့ပြုပါကဘုရားသခင်သည်ကျွန်ုပ်တို့ကိုခွင့်လွှတ်လိမ့်မည်။ ငါတို့သခင်ယေရှုခရစ်၏အသွေးတော်သည်။

ငါတို့အပြစ်ရှိသမျှကိုဆေးကြောတော်မူ၏။ ၁ ယော ၁: ၇ ။ သူသည်လျှို့ဝှက်အမှားများမှလွတ်မြောက်ရန်ဘုရားသခင်ထံဆုတောင်းခဲ့သည် ( ဆာလံ ၁၉ ၊ ၁၂) ။

ဘုရားသခင်တစ်ပါးတည်းသာလျှင်လျှို့ဝှက်ချက်အားလုံးကိုသိသည်။ ထာဝရဘုရား၏စိတ်တော်ကိုအဘယ်သူသိသနည်း။ "

ငါတို့၏ဘုရားသခင်ထာဝရဘုရားသည်တိတ်ဆိတ်စွာနေတော်မူသောအရာအချို့" သည် တရားဟောရာ ၂၉:၂၉

။ သူ၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာအားဖြင့်သူသည်သူ၏လျှို့ဝှက်ချက်များကိုလူတို့အားဖွင့်ပြခဲ့သည်။ ပထမ ဦး ဆုံး ပရောဖက်များ မှတစ်ဆင့်၊ ခမည်းတော်အားဖွင့်ပြရန်ကြွလာတော်မူသောသားတော်ယေရှုခရစ်မှတစ်ဆင့်ကျွန်ုပ်တို့အားခမည်းတော်၏အလိုတော်ကိုဖော်ပြခဲ့သည်။ အာမုတ် ၃ ၊ ၇ တွင်" အချုပ်အခြာအာဏာရှင် သည်မိမိ၏ကျေးကျွန်များ၊

ပရောဖက်များအားသူ၏အကြံအစည်ကိုဖော်ပြခြင်းမရှိဘဲမည်သည့်အရာမျှပြုလုပ်သည်မဟုတ်”

ဟုကျွန်ုပ်တို့ဖတ်ရသည်။ ။ "သူကသူ့ယုံကြည်မှုသို့ဖြောင့်မတ်ယောက်ျားကြာ" သု 3:32 ။

ဘုရားသခင်သည်ယေရှုခရစ်မှတစ်ဆင့်ကျွန်ုပ်တို့အားသူ၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာ၏လျှို့ဝှက်ချက်အားလုံးကိုဖော်ပြခဲ့သည်။ ။

ဘုရားသခင်သည်ဤလောကကို ချစ်၍  
မိမိ၏တစ်ပါးတည်းသောသားတော်ကိုစွန့်တော်မူသည်ကိုယုံကြည်သောသူအပေါင်းတို့သည်မသေဘဲထာဝရအသက်ကိုရစေခြင်းငှာဘုရားသခင်သည်ယနေ့ **လျှို့ဝှက်ချက်** မဟုတ်ပါ" (ယော ၃ ။ ၁၆)

။ **ဒါဟာအဘယ်သူမျှမလျှို့ဝှက်ချက်ဖြစ်ပါသည်** ကြောင်း

"လူတိုင်းတခါသေရမည်၊  
ထိုနောက်မှဘုရားသခင်ကစစ်ကြောစီရင်ခြင်းကိုခံရ" ဟေဗြဲ 9:27  
။ **ဒါဟာအဘယ်သူမျှမလျှို့ဝှက်ချက်ဖြစ်ပါသည်** ကြံ့ခိုင်မှုတို့အားလုံးကိုယ်တော်စီရင်ခြင်းကိုခံရမှ၊ ခရစ်တော်ရှေ့ပေါ်လာရကြမည်  
"ဖြစ်သည်။ လူအသီးအသီးတို့သည်မိမိတို့အကျင့်အတိုင်းကောင်းမကောင်းရှိသည်အတိုင်းအကျိုးအပြစ်ကိုခံရကြလိမ့် ။ " ၂ ကော ၅ ။

၁၀ **ဒါဟာအဘယ်သူမျှမလျှို့ဝှက်ချက်ဖြစ်ပါသည်** ကြောင်း

"သူမည်သူမဆိုဖက်ဆီးခံရချင်ပါဘူး၊  
ဒါပေမယ့်အပေါင်းတို့သည်မိမိတို့အပြစ်များကိုမှလွှဲဖို့လိုလား"  
2 ပထမဇာ 3: 9 ။ သူထို့ကြောင့် "နေရာတိုင်းလူမျိုးအပေါင်းတို့ရန်၊  
ထို့နောက်သွားနှင့်သူတို့ကိုငါတပည့်စေ"

ရန်ကျွန်တော်တို့ကိုမှာထားတော်မူ မသဲ 28:19 ။ "

ယေရှုခရစ်သည်မနေ့၊ ယနေ့၊ နောင်ကာလအစဉ်အမြဲမတူ၊ ""  
ခရစ်တော်ကိုငါတို့၏ ဉာဏ်ပညာဖြစ်စေသည် " **ဆိုတာလျှို့ဝှက်ချက်မ**

ဟုတ်ပါဘူး ။ ဘုရားသခင်၏သန့်ရှင်းသူတို့နှင့် ထိုက်တန်သောအခွင့်ကို ပေးတော်မူ၏။ ဟေမြဲ ၁၃ ။

၈၊ ၁ ကော ၁ ။ ၃၀။ ယနေ့သန်းနှင့်ချီသောသူများသည်ဘုရားသခင်၏ ကယ်တင်ခြင်းကျေးဇူးတော်၊

ကျွန်ုပ်တို့၏အပြစ်များကိုခွင့်လွှတ်ပြီးကျွန်ုပ်တို့၏ရောဂါများအားလုံးကို ကုသရန်တန်ခိုးတော်ကိုသက်သေခံကြသည်။ ယေရှုသည်”

ငါတို့ခံရသောဆင်းရဲခြင်းတည်းဟူသောငါတို့၏ဆင်းရဲဒုက္ခကိုသည်းခံ။

။ ကျွန်ုပ်တို့၏အပြစ်များကြောင့်သူဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်။ သူသည်သူခံစားခဲ့ ရသောအပြစ်ဒဏ်ကြောင့်ကျွန်ုပ်တို့ကိုသက်သာ စေသည်”

( ဟေရှုယ ၅၃) ။ ”

ငါတို့၏အပြစ်များကိုဘုရားသခင်အားဝန်ချတောင်းပန်လျှင်၊ ။ ။ ငါတို့အ ပြစ်များကိုလွှတ်။ ဒုစရိုက်များနှင့်ကင်းစင်စေတော်မူမည်။ ”

သားတော်ယေရှု၏အသွေးတော်သည်ငါတို့ကိုဒုစရိုက်အပြစ်နှင့်ကင်းစင် စေတော်မူသည်” ၁ ယော ၁ ။ ၉၊ ၇

။ ဘုရားသခင်၏သိုးသငယ်ယေရှုခရစ်သည်ကျွန်ုပ်တို့၏အပြစ်များကိုယူ ဆောင်ရန်သာမကသန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်နှင့်ဗဟိုဇံကိုခံ ။

မ Matthew ၆ ၃ ။

၁၁ ကိုပါလာခြင်းသည် လျှို့ဝှက်ချက် မဟုတ်ပါ ။ ဘုရားသခင်၏သား တော်ယေရှုသည်ကျွန်ုပ်တို့၏အပြစ်များအတွက်ကားတိုင်ပေါ်တွင်အသေ ခံတော်မူသည်မှာ လျှို့ဝှက်ချက်မဟုတ်ပါ ။

သူသည်သန့်ရှင်းမှတဖန်ထမြောက်ခဲ့ပြီးသူသည်” ကိုယ်တော်အားဖြင့်ဘုရားသခင်ထံသို့လာသူများကိုကယ်တင်ရန်ယခုအ စဉ်အမြဲတတ်နိုင်တော်မူသည်။

သူသည်ဘုရားသခင်အဘို့သူတို့အဘို့ဆုတောင်းခြင်းငှါအစဉ်အမြဲ နေ၏။

” ဟေမြဲ ၇:၂၅

။ သူသည်ကောင်းကင်၌မိမိနောက်လိုက်များအတွက်နေရာတစ်နေရာပြု

င်ဆင်နေသည်။

ထို့ကြောင့်သူသည်ထာဝရကာလတစ်လျှောက်လုံးရှိလိမ့်မည်။ ယော ၁၄  
၁-၃ ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် " ဆက်၍ သည်းခံလျှင်၊  
ထိုသခင်နှင့်အတူစိုးစံလိမ့်မည်"

ဟူသော လျှို့ဝှက်ချက် မှာ လျှို့ဝှက်ချက်မဟုတ်ပါ ။ ၁ တိ ၂ ။  
၁၂ သခင်ယေရှုပြန်ကြွလာတော်မူသည်ကိုလည်းကျွန်ုပ်တို့သေချာစွာသိ  
ပါသည်။ ဘုရားသခင်၏တံပိုးသံကိုကြားသောအခါ၊  
သခင်ဘုရားသည်ကောင်းကင်ဘုံမှကြွလာတော်မူမည်။ ခရစ်တော်ကိုယုံ  
ကြည်သောသေလွန်သူများသည် ဦး  
စွာအသက်ပြန်ရှင်လိမ့်မည်။ ထိုအခါအသက်ရှင်သောသူတို့သည်ငါတို့နှင့်  
အတူမိုair်းတိမ်ပေါ်သို့ချီဆောင်ခြင်းကိုခံရသောအားဖြင့်သခင်ဘုရား  
နှင့်အတူအစဉ်မပြတ်နေရကြလိမ့်မည်။ ဒီတော့ကျနော်တို့ကအမြဲထာဝရ  
ဘုရားကို "1 နှင့်အတူဖြစ်လိမ့်မည် သက်သာလောနိတ် 16-17: 4 ။

ဒါဟာအဘယ်သူမျှမလျှို့ဝှက်ချက်ဖြစ်ပါသည် ထိုအခါ သင်္ဘောသဖန်းပ  
င် (ဂျူးလူအမျိုးမျိုး) အပွင့်မှစတင်များနှင့်ရှိသမျှသောအပင်  
(လူမျိုးခြားတိုင်းအပြည်ပြည်)

တော်မူပြီ ကမ္ဘာပေါ် ရှိသူ၏ငြိမ်းချမ်းသောနိုင်ငံကိုတည်ထောင်ရန်ခရစ်  
တော်ကြွလာတော့မည်။ အစွရေးနိုင်ငံဂျူးပြည်နယ်တည်ထောင်ပြီးကတ  
ည်းကအင်အားပြင်းထန်သောအမျိုးသားရေးဝါဒသည်သေးငယ်။  
ကြီးမားသောတိုင်းပြည်များကိုအစိုးရတွင်လွတ်လပ်စွာပြုလုပ်ခဲ့သည့် အ  
ချိန်ကတည်းကဖြစ်ပျက်ခဲ့သည်ကို လူတိုင်း သိကြသည် ။ ထို့ကြောင့်ကျ  
ွန်ုပ်တို့သည်ကိုယ်တော်၏လူတို့အတွက်ခရစ်တော်ကြွလာမည့်အချိန်ကို  
မျှော်လင့်သည်။

ဒီနောက်ဆုံးသောနေ့ရက်တွေမှာယောက်ျားတွေပိုဆိုးလာမယ်ဆိုတာ ငါ  
တို့အတွက်လျှို့ဝှက်ချက် မဟုတ်ဘူး။ ထိုကာလ၌အများသောသူတို့သ

ည်ဖောက်ပြန်ခြင်းသို့ ရောက်၍၊ တစ် ဦး နှင့်တစ် ဦး သစ္စာဖောက်။  
အချင်းချင်းမုန်းကြလိမ့်မည် ။

လူအမျိုးမျိုးတို့၏အချည်းနှီးသောအရာတို့ကိုလှည့်ဖြားသော အန္တိခရစ်  
ကိုပေါ်ထွန်းစေခြင်းအားဖြင့်လူများတို့၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာသည်အေးလာ  
လိမ့်မည်။ မုသာစကားကိုယုံစေမည်ဟုကတိတော်များကမ **Matthew**

၀ ၂၄ း ၁၀-၁၃

။ သို့သော်နတ်ဆိုးသို့မဟုတ်စာတန်ဖြစ်သောရှေးမြေဟောင်းနဂါးသည်မ  
ကြာမီချည်နှောင်။ နက်နဲသောတွင်းထဲသို့ချပစ်လိမ့်မည်။  
သို့ဖြင့်သူသည်နှစ်ပေါင်းတစ်ထောင်မကုန်မှီလူမျိုးများကိုနောက်ထပ်လှ  
ည့်ဖြားနိုင်တော့မည်မဟုတ်။ " ဗျာဒိတ် ၂၀: ၂- ၃ ။

ယေရှုသည်တစ်ခုတည်းသောနည်းလမ်း၊  
အမှန်တရားနှင့်အသက်ရှင်ခြင်းဖြစ်သည်မှာ **လျှို့ဝှက်ချက်မဟုတ်ပါ ။ ခ**  
မည်းတော် **14**

မှတပါးအဘယ်သူမျှခမည်းတော်ထံသို့မရောက်ရ။ သီချိုင်းကိုကျော်လွန်  
ပြီးကယ်တင်ခြင်းမရှိ၊

ယနေ့ကယ်တင်ခြင်းနေ့နှင့်မည်သူမျှကယ်တင်ခြင်းမရရှိနိုင်သည့်နေ့ရော  
က်လာကြောင်းကိုလည်းကျွန်ုပ်တို့သိသည်။ စာတန်သည်သူနှင့်သူ၏  
ကောင်းကင်တမန်များအတွက်ပြင်ဆင်ပေးသောထာဝရငရဲထဲသို့နှင်ချရ  
န်ကြိုးစားနေသည့်လိမ်လည်သူ၊ လှည့်ဖြားသူနှင့်လူသတ်သမားတစ် ဦး  
ဖြစ်သည်မှာလျှို့ဝှက်ချက်မဟုတ်ပါ။ ဘုရားသခင်နှင့်မိ **be**

ဟာယဖွဲ့စေခြင်းငှါ၊ သင်၏ပြallနာအားလုံးကိုသူ့အားပြောပြပြီးသင့်အပြ  
စ်များကိုဝန်ခံပါ။ သူသည်သင့်အားအပြစ်အားလုံးမှသန့်ရှင်းစင်ကြယ်စေ  
ပြီးစိတ်နှလုံးထဲ၌စင်ကြယ်သောနှလုံးသားကိုဖန်တီးပေးလိမ့်မည်။

သင့်ကိုသူ၏သား၊  
သမီးအဖြစ်လက်ခံပြီးဘုရားသခင်နှင့် အမွေခံဖြစ်စေပြီးခရစ်တော် နှင့်

အတူ အမွေဆက်ခံမည် ။ အခုလာခဲ့။ နောက်မကျမှီဆုတောင်းပဋ္ဌနာပြု  
ကြလော့။

ဘုရားသခင်ထုတ်ဖော်ထားသောလျှို့ဝှက်ချက်များကိုသင်ပိုမိုသိလိုလျှင်  
ဘုရားသခင်မှတ်သွင်းခံစာအုပ်ဖြစ်သောသမ္မာကျမ်းစာကိုကိုင်စွဲထားပါ။  
၎င်းသည်သင်ယခုနှင့်ထာဝရသိရန်သင်လိုအပ်သမျှကိုပြောပြလိမ့်မည်။  
ဘုရားသခင်လုပ်နိုင်သောအရာ **သည်လျှို့ဝှက်ချက်မဟုတ်ပါ** ။ သူတစ်  
ပါးအကျိုးအတွက်သူပြုခဲ့သောအရာ

**လျှို့ဝှက်ချက်တစ်ခုပြောပြမယ်**

**သူခိုးမခိုးနဲ့**

ကျွန်ုပ်ကိုဘုရားသခင် **အပြစ်တင်** သော **ပထမအပြစ်** မှာကျွန်ုပ်နှင့်မဆိုင်  
သောအပြစ်ကိုခိုးယူခြင်းဖြစ်သည်။ ပထမကမ္ဘာစစ်အတွင်းမှာကျွန်တော်  
အဖမ်းခံရပြီးပစ်သတ်ခံရမယ်လို့ခြိမ်းခြောက်ခဲ့တယ်။ ဘုရားသခင်ထံအ  
ကူအညီတောင်းခံစဉ်ကျွန်ုပ်၏အပြစ်များကို ဦး  
ဆုံးအပြစ်တင်သည်။ တစ်နေ့တွင်အကျဉ်းထောင်တစ်ခုလုံးသည်ဘုရား  
သခင်၏ဘုန်းတော်ထွန်းလင်းသောအလင်းနှင့်ပြည့်နှက်နေသည်။ ကျွန်ုပ်  
သည်အပြစ်များကိုငယ်စဉ်ကလေးဘဝကတည်းကပြသခဲ့သည်။ ခြောက်  
နှစ်ခန့်အရွယ်ကလေးငယ်တစ် ဦး  
အနေဖြင့်ကျွန်ုပ်နှင့်မအပ်စပ်သည့်ငွေဒင်္ဂါးငယ်တစ်ချပ်ယူပြီးသည့်အချိန်  
ကိုဘုရားသခင်ကကျွန်ုပ်ကိုသတိပေးခဲ့သည်။ နောက်ထပ်ကောင်လေးတစ်  
ယောက်၊

ငါတို့ကစားနေတဲ့အချိန်မှာကျွန်တော့်ရဲ့ကစားဖော်တစ်ယောက်က ၂ ၁/၂  
ဆင့်ဆုံးရှုံးခဲ့တယ်။ အကြွေစေ့ ဘယ်ကိုရောက်သွားတယ်ဆိုတာကျွန်  
တော်သိပေမဲ့ သူ့ကိုမပြောဘူး ထို့နောက်ငါသွား။  
ပိုက်ဆံကောက်ယူ ကိုယ့်ကိုယ်ကိုအချို့သောသကြားလုံးဝယ်ယူခဲ့သည်။



ဘုရားသခင်ရှေ့တော်၌ကျွန်ုပ်ခိုးယူခဲ့ပြီးခိုးယူခြင်းသည်အပြစ်ဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းကိုကျွန်ုပ်ကြာမြင့်စွာကတည်းကမေ့ထားသော်လည်းဘုရားသခင်ကကျွန်ုပ်ကိုမေ့။ သတိမပေးဘဲထွက်သွား ရာ ၂၀ ၊ ၁၅ တွင် "မခိုးပါနှင့်"

ဟုပြောသောဘုရားသခင်ရှေ့မှောက်၌မည်မျှပင်ရုပ်ခိုးယူကြောင်းပြသခဲ့သည်။ ကျွန်ုပ်၏အခြားအပြစ်များကိုသူပြသခဲ့သည်။

သို့သော်ကျွန်ုပ်သည်ဘုရားသခင်ရှေ့မှောက်၌ကျွန်ုပ်ကျူးလွန်မိသောအပြစ်သည်ခိုးယူခြင်းအပြစ်ဖြစ်သည်။ ၎င်းသည်ငွေပမာဏအနည်းငယ်ဖြစ်သော်လည်းကျွန်ုပ်၏ကစားဖော်အတွက်မူသူ၌ရှိခဲ့သမျှများစွာရှိသည်။

ဘုရားသခင်သည်ကျွန်ုပ်တို့၏အပြစ်များထဲသို့

ဝင်ရောက်သည့်နေရာ၌တရားစီရင်ရာနေ့တွင်ပွင့်လင်းစွာဖတ်ရှုရန်ရေးသားခဲ့သည်။ ကျွန်ုပ်၏အခြားအပြစ်များအားလုံးနှင့်အတူကျွန်ုပ်သည်ဤအပြစ်ကိုဝန်ချတောင်းပန်ပြီးခွင့်လွှတ်ခြင်းတောင်းခံခဲ့သည်။ ဒီအပြစ်ကတခြားလူတွေနဲ့အတူငါ့ကိုငါရဲရောက်သွားလိမ့်မယ်ဆိုတာသိတယ် မည်သည့်နေ့တွင်မဆိုသေနတ်ပစ်ခံရမည်ဟုကျွန်ုပ်မျှော်လင့်ထားသကဲ့သို့ မီးလုံးဝမမီးမငြိမ်းနိုင်သည့်အပြင်ငရဲများဘယ်တော့မျှသေဆုံးမည့်ထာဝရငရဲသို့သွားရတော့မည်မှာကြောက်စရာပင်။ ခွင့်လွှတ်မှုအတွက်ဘုရားသခင်ထံနာရီပေါင်းများစွာအော်ဟစ်ခဲ့သည်။ ရုတ်တရက်သခင်ယေရှုသည်ကျွန်ုပ်အားထင်ရှားစေ။

လက်ဝါးကပ်တိုင်တွင်ချိတ်ဆွဲခဲ့သည်။ သူ့ခေါင်းပေါ်မှာဆူးပင် ဦးရစ်နှင့်သူ၏လက်နှင့်ခြေထောက်များတွင်ရက်စက်သောလက်သည်းများကိုတွေ့မြင်နိုင်သည်။ သူ့အပေါ်သို့ရောက်သောနာကျင်မှုများနှင့် ဝမ်းနည်းမှုများကြောင့်သူ၏မျက်နှာအားလုံးသည်လိမ်လည်။

ပုံပျက်နေခဲ့သည်။ သူ၏ဒဏ်ရာများမှသွေးစီးဆင်းခဲ့သည်။ သူ၏အသွေးတော်ကိုအံ့အားသင့်စွာကြည့်နေစဉ်ကျွန်ုပ်၏အပြစ်များအားလုံးသည်သူ၏အဖိုးထိုက်သောအသွေးတော်အားဖြင့်မျောပါသွားသည်ကိုရုတ်တရ

က်သိမြင်လာသည်။ ကျွန်ုပ်၏အပြစ်များအားလုံးသည်ယေရှုအသွေး  
တော်အားဖြင့်အပြစ်လွတ်ခံရကြောင်းကျွန်ုပ်သိသည်။ “  
သားတော်ယေရှု၏အသွေးတော်သည်ငါတို့ကိုခပ်သိမ်းသောအပြစ်တို့နှင့်  
ကင်းစင်စေ၏” ၁ ယော ၁ ၊ ၇ ။ ဘုရားသခင်၏ငြိမ်သက်ခြင်းနှင့်  
မ်းမြောက်ခြင်းသည်ကျွန်ုပ်၏နှလုံးထဲသို့ရောက်ရှိလာသည်။ အသက်ရှင်  
တော်မူသောဘုရားသခင်ကိုဝတ်ပြုစေခြင်းငှါ၊  
ဘုရားသခင်သည်ငါ့ကိုအပြစ်နှင့်ထောင်ထဲမှာလှောင်ထားတော်မူ၏။ သူ  
ကကျွန်တော့်ကိုမခိုးနိုင်အောင်ကူညီပေးခဲ့တယ်။

**ပထမအပြစ်။**

**လူကကျူးလွန်သောပထမဆုံးအပြစ်သည်ခိုးယူခြင်းဖြစ်သည်။ အာဒံနှင့်  
Eve** ၀

တို့သည်ပရဒီသုတွင်စားရန်အကောင်းဆုံးအသီးများစွာရှိသည်။ ရာပေါင်း  
များစွာသောသစ်သီးပင်များဝန်းရံထားသောသစ်ပင်များအပြင်သူတို့လွ  
တ်လွတ်လပ်လပ်စားနိုင်သည့်သစ်ပင်များအပြင်သူတို့ကိုဝိုင်းရံထားသည်  
။ ဘုရားသခင်၌ **သစ်ပင်တစ်ပင်** မျှသာရှိသည် ၊ ၎င်းသည်“ အသက်ကို  
ပေး၍ ကောင်းသောအရာ၊ မကောင်းမှုကိုသိသောအပင်” ဖြစ်သည်။

ကမ္ဘာ ဦး ၂: ၉၊ ၁၇  
။ သူခိုးနှင့်လူသတ်သမားဖြစ်သောစာတန်သည်Eveအားသူမပိုင်ပစ္စည်း  
များကိုခိုးယူရန်ဆွဲဆောင်ခဲ့သည်။ ၎င်းသည်လူတို့ကျူးလွန်ခဲ့သောပထမ  
ဆုံးခိုးမှုဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင်ထံမှခွဲထုတ်ခြင်း၊  
မရေမတွက်နိုင်လောက်အောင်စိတ်ဆင်းရဲမှုနှင့်သေခြင်းတရားကိုယနေ့  
တိုင်အောင်လူသားမျိုးနွယ်အပေါ်ဖြစ်ပေါ်စေခဲ့သည်။ သူခိုးသည်အပြစ်  
၏မူလအစဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့်ခိုးယူခြင်းသည်မည်သည့်နည်းနှင့်မဆို  
ယေရှုကိုသူခိုး၊ လူသတ်သမား၊ ယောဟန် ၁၀ ၊ ၁၀  
ဟုခေါ်ဝေါ်သောမာရ်နတ်နှင့်ပူးပေါင်းသည်။

ဘုရားသခင်က "

**သူ့စွာကိုမခိုးနှင့်**" ဟုမိန့်တော်မူ ခဲ့သည်။ ထွက်မြောက်ရာ ၂၀:၁၅

။ သူလည်း

"လူတစ်ဦးနွားမသို့မဟုတ်တစ်သိုးခိုးယူကြောင့်သေဆုံးသို့မဟုတ်ပါက ရောင်းလျှင်သူတဦးတည်းနွားမနှင့်တစ်သိုးတို့အဘို့လေးသိုးတို့အဘို့ငါးနွားတွေပေးဆောင်ရမယ်" အဲဒီမိမိလူကိုပြောသည် ထုကျမော့ကျရာ 1: 22 ။ သင်ဟာနွားဒါမှမဟုတ် သိုး တစ်ကောင်ကိုဘယ်တော့မှမခိုးဖူးဘူး ၊ ဒါပေမယ့်သင်ဟာအဝတ်အထည်၊ ဆပ်ပြာ၊ သကြား၊ အစားအစာ၊ ငွေ၊ ရတနာ၊ ကိရိယာ၊ ငှက်၊

သင်တို့နဲ့မဆိုင်တဲ့အရာမှန်သမျှ သင်က၎င်းကိုပိုင်ရှင်ထံမှငှားပြီးပါပြီ၊ မည်သည့်ရည်ရွယ်ချက်မျှထပ်မံပြန်မပို့လိုပါ။ ဒါကခိုးတာနဲ့တူတယ်။ သင်သည်ပစ္စည်းအားလုံးကိုဝယ်ရန်မရည်ရွယ်ဘဲပရိဘောဂ၊ အဝတ်အထည်နှင့်အခြားအရာများကိုအကြွေးဖြင့်ဝယ်ယူခဲ့ဖူးသည်။ ဤသည်သည်လည်းခိုးယူရန်နောက်ထပ်နည်းလမ်းတစ်ခုဖြစ်သည်။ သင်လိုအပ်နေသောအရာများစွာပိုင်ဆိုင်ထားသူတစ်စုံတစ်ယောက်ကိုသင်တွေ့ကောင်းတွေ့လိမ့်မည်။

သင်ယူလျှင်သူသို့မဟုတ်သူမမလွဲနိုင်ဟုသင်ထင်ကောင်းထင်လိမ့်မည်။ ဘုရားသခင်ရှေ့တော်၌ထိုအရာသည်ခိုးယူ။ အပြစ်ရှိ၏။ တပါးအမျိုးသားကဲ့သို့အရေဖျားလှီးမင်္ဂလာကိုခံသောအားဖြင့်၊ သို့သော်ဘုရားသခင်သည်၎င်းကိုခိုးယူသည်။ သင်ဟာခရစ်ယာန်တစ်ယောက်လိုသင်ထင်ကောင်းထင်နိုင်ပေမဲ့၊

သင်နှင့်သင်၏မပိုင်သောအရာများကို၊ သင့်သခင်၊ သခင်မှဖြစ်စေ၊ သင်၏မိတ်ဆွေများမှလည်းကောင်း၊ အရာဝတ္ထုများကိုသူတို့၏အမှန်တကယ်တန်ဖိုးထက် ကျော်လွန်၍ ရောင်းခြင်းသည်လူ၏အိတ်ကပ်ထဲမှငွေကိုခိုးယူခြင်း၏နောက်တစ်နည်းဖြစ်သည်။

ဒီမှာခိုးယူခြင်းနည်းလမ်းများစွာကိုဖော်ပြရန်အချိန်များစွာကြာလိမ့်မည်။  
ဘုရားသခင်က " မခိုးနှင့် " ဟုပြောခဲ့သည်ကိုသိရုံနှင့်လုံလောက်သည် ။  
ခိုးတာနဲ့ပတ်သက်ပြီးဘုရားသခင်ပြောတာကိုပြုဖို့နောက်ထပ်ကျမ်းချက်  
တချို့ကိုကိုးကားပြီးနိဂုံးချုပ်ပါရစေ။

သူ့စွာကိုမခိုးနှင့်၊ အဘယ်သူ့ကိုမျှအနိုင်အထက်မယူရ။ အခနှင့်ငှါးလျှင်  
မူကား၊ တညဉ့်လုံးအိပ် ရမည်မဟုတ်။ " ဝတ်ပြုရာ ၁၉: ၁၁၊ ၁၃  
။ (မာစတာများသည်သူတို့၏ကျေးကျွန်များ၏လုပ်ခကိုမပေးဆောင်ရန်  
ခိုးယူသည်။ ) " လူကိုခိုးသောသူသည်၊ ရောင်းသည်ဖြစ်စေ၊ ကျွန်ဖြစ်စေ၊  
လူသည်အသေသတ်ခြင်းကိုအမှန်ခံရမည်။ " ထွက်မြောက်ရာ  
၂၁:၁၆၊ တရားဟောရာ ၂၄: ၇ ။

ယေရိခေါမြို့တိုက်ခိုက်ခံနေရစဉ်ဘုရားသခင်ဖျက်ဆီးပစ်မည်ဟုမိန့်တော်  
မူခဲ့သော Israel သရေလလူမျိုးအာခန်သည်လှပသောဝတ်ရုံ၊ ငွေ၊  
ရွှေကိုခိုးယူခဲ့သည်။ ဘုရားသခင်သည် of သရေလတစ်မျိုးလုံးအားသူ၏  
အပြစ်အတွက်အပြစ်တင်ပြီးခိုးခြင်းအတွက်အပြစ်တင်ခဲ့သည်။ သူတို့က  
အာ against

မြို့ကိုစစ်တိုက်သွားတယ်။ အာခန်ကိုခိုးယူသောအပြစ်ကြောင့်လူပေါင်း  
၆၆

ယောက်သေဆုံးခဲ့သည်။ အာခန်သည်ခိုးယူသောအပြစ်နှင့် Israel သရေ  
လလူအပေါင်းတို့သည်သူ၏သား၊ သမီး၊ မြည်း မှစ၍ သိုး၊ ယောရှု ၇ က"  
ထာဝရဘုရားသည်နောက်တဖန်အမျက်တော် ထွက်၍၊

အဗရှုလုံသည် god  
သရေလလူတို့၏စိတ်နှလုံးကိုခိုးယူလေ၏။ ဒါပေမဲ့သူ့အသတ်ခံရတယ်။  
လူတို့၏နှလုံးသားကိုမြှောက်ပင့်ခြင်းသို့မဟုတ်လာဘ်ပေးခြင်းဖြင့်ခိုးယူ  
ခြင်းသည်အပြစ် ဖြစ်သည်။ ၂ ရာ ၁၅ ၊ ၆ ။

အကျင့်ယိုယွင်းသောအမျိုးသမီးသည်" ခိုးသောရေသည်ချိုသည်ဟု" ပြောခြင်းဖြင့်လူတို့၏နှလုံးကိုခိုးယူသည်။ သူတို့ကိုငရဲနက်နဲရာသို့ပို့ဆောင်သည်။ သူတစ်ပါး ၏မယားများကိုခိုးယူခြင်း၊ အိမ်များကိုဖြိုခွဲခြင်းနှင့်မိမိကိုယ်ကိုစိတ်အနှောင့်အယှက်ဖြစ်စေခြင်းနှင့် စီရင်ဆုံးဖြတ်ခြင်းသည် အကျင့်ယိုယွင်းသူများလည်းရှိသည်။ (သု ၉ ၊ ၁၃-၁၈)

မကြာခဏခိုးခြင်းသည်လူသတ်ခြင်းနှင့်သေခြင်းဆီသို့ ဦး တည်သည်။ ယေရမိ ၇ ၊ ၉ ။ သူခိုးသည်အိမ်တစ်အိမ်ထဲသို့ ဝင်၍ သတ်ခြင်းခံရလျှင်သူ့ကိုသတ်သောသူတို့သည်ထွက်မြောက်ရာ ၂၂: ၂ ကိုမကျူးလွန်ကြပါ။ ဤပြည်၌နေသောသူအပေါင်းတို့ကိုထာဝရဘုရား သည်ဒဏ်ခတ်တော်မူသဖြင့်၊ သစ္စာစောင့်ခြင်း၊ ချစ်ခြင်း၊ ပြည်တော်၌အဘယ်သူမျှမနေပါ။ သူတို့ကကတိပေးပြီးသူတို့ကိုချိုးဖျက်၊ မုသာစကားကိုပြောခြင်း၊ လူအသက်ကိုသတ်ခြင်း၊ သူ့စွာကိုခိုးခြင်း၊ သူ့မယားကိုပြစ်မှားခြင်းတို့သည်အချည်းနှီးသက်သက်ဖြစ်ကြ၏။

ဟောရှေ ၄ ၊ ၁။ "ကျွန်တော်သူခိုးပြည်မှဖယ်ထုတ်ခြင်းခံရပါလိမ့်မယ်" ယေဇကျေလ 3,4: 5 ။ " အပြစ်အတွက် (ခိုးခြင်း) အခသည်သေခြင်းဖြစ်၏။ ရောမ ၆:၂၃ ။ ပြီးခဲ့သည့်အပတ်ကလူတစ် ဦး သည်သိုးတစ်ကောင်ကိုခိုးယူ။ သတ်ပြီးလျှင်အသေကောင်ကိုသူ့အိတ်ထဲထည့်လိုက်သည်။ သူစီးနေစဉ် သိုး၏ခြေတစ်ချောင်းသည်အိတ်ထဲမှစက်ဘီးဘီးပေါ်သို့တက်လာသည်။ သူခိုးသည်ပြုလဲသွားပြီးချက်ချင်းပင်သေဆုံးခဲ့သည်။

ရာနှင့်ချီသောသူတို့သည်ခိုးယူသည့်အပြုအမူတွင်အသက်ဆုံးရှုံးခဲ့ကြရ သည် (သို့) သတ်ဖြတ်ရန်မရည်ရွယ်ဘဲလူသတ်သမားများဖြစ်လာခဲ့ကြသည်။ သင် သည်နှစ်ပေါင်းများစွာခိုးယူခဲ့ခြင်းမရှိဘဲသင်၏အပြစ်သည်သင့်ကိုတွေ့

လိမ့်မည်သေချာသည်။ သခင်ယေရှုက“  
ဖုံးကွယ်ထားသည့်အရာရှိသမျှကိုဖွင့်ပြလိမ့်မည်။  
ဖုံးအုပ်သမျှသည်ဖုံးလိမ့်မည်” ဟုမိန့်တော်မူခဲ့သည် (မာ ၄ ၊ ၂၂) ။

**ကျွန်ုပ်တို့သည်** ဘုရားသခင်၏ဆုကျေးဇူးများနှင့်ကောင်းချီးများကိုမ **လိုချင်ပါကလောဘကြီးခြင်း** ကခိုးယူစေသည်။ လောဘကြီးခြင်းကို ရုပ်တုကိုးကွယ်ခြင်း ဟုခေါ်သည်။ အကြောင်းမှာလောကကိုဘုရားသခင်ကဤလောကမှဖန်ဆင်းသည် ( ကောလောသဲ ၃ ၊ ၅)

။ ဘုရားသခင်ဒီလိုပြောခဲ့တယ် -“  
သူတစ်ပါးအိမ်ကိုမတပ်မက်နှင့်။ သူ၏မယား၊ ကျွန်၊ နွား၊ မြည်း မှစ၍ ကိုယ်နှင့်စပ်ဆိုင်သောသူ၏ဥစ္စာတစ်စုံတစ်ခုကိုမျှတပ်မက်လိုချင်သောစိတ်မရှိစေနှင့်။ “ထွက်မြောက်ရာ ၂၀:၁၇

။ လောဘကြီးခြင်းနှင့်ခိုးခြင်းတို့သည်လူသတ်မှု၊ အိမ်ထောင်ရေးဖောက်ပြန်ခြင်း၊ မာနထောင်လွှားခြင်းနှင့်လှည့်စားခြင်းတို့နှင့်အတူနှလုံးထဲမှထွက်လာသည်ဟုသခင်ယေရှုမိန့်ဆိုခဲ့သည်။ သင်ခိုးယူလိုသောဆန္ဒနှင့်အလေ့အကျင့်မှလွတ်မြောက်လိုပါကဘုရားသခင်ထံသင်၏နှလုံးသားကိုပေးပါ။ သူသည်သင့်ကိုသူ၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာနှင့်သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်နှင့်ပြည့်ဝသောသန့်ရှင်းသောနှလုံးသားအသစ်ကိုပေးလိမ့်မည်။ သူသည်သင်တို့ကိုခိုးယူခြင်းအကျင့်မှကင်းလွတ်စေလိမ့်မည်။

**လူတစ်ယောက်ဟာဘုရားသခင်ကိုလိမ်တာမှန်သလား။** သူတို့၏ ဝင်ငွေ၏ဆယ်ပုံတစ်ပုံကိုသူအားမပေးဆပ်ခြင်းအားဖြင့်သူ့ကိုလှည့်စားခြင်းအတွက်theသရေလူတို့အားဘုရားသခင်အပြစ်တင်သည်။ သူက“ သင်တို့အပေါင်းသည်ကျိန်ဆဲခြင်းကိုခံရသည် ဖြစ်၍၊ ဆယ်ဘို့တဘို့ရှိသမျှကိုမိမိမာန်တော်ထဲသို့သွင်းကြလော့။ ။ ။ ငါသည်မိုall်းကောင်းကင်ပြတင်းပေါက်တို့ကိုဖွင့်

၍ ကောင်းကြီးမင်္ဂလာ အမျိုးမျိုးတို့ကိုသင်တို့အပေါ်မှာများပြားစေ မည်။ ကျေးဇူးပြု၍ မာလခိ ၃: ၇-၁၂ ကိုဖတ်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝင်ငွေ၏ဆယ်ပုံတပုံသည်ကျွန်ုပ်တို့ပိုင်ဆိုင်ခြင်းမဟုတ်၊

ဘုရားသခင်သာဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့ပြုခဲ့သည့်အမှုကိုဝါကြွားခြင်းအားဖြင့်ဘုရားသခင်ဂုဏ်တော်ကိုခိုးယူခြင်းအတွက်အပြစ်ရှိသည်ဟုကျွန်ုပ်တို့မယူမှတ်ရန်လည်းဂရုပြုကြပါစို့။ ၁၂ ၊ ၂၁-၂၃ ။ ရောမ ၁၃ ၊ ၈ တွင် ၁၀ တွင်မည်သူ့ကိုမျှတာဝန်မခံပါနှင့်။

အချင်းချင်းချစ်ရန်ဖြစ်သည်။ ။ ။ သူ့မယားကိုမပြစ်မှားနှင့်။ မရ လူသတ်မှုကျူးလွန်; သူ့ဥစ္စာကိုမခိုးနှင့်။ တစ်စုံတစ် ဦး၏ပိုင်ဆိုင်ရာကိုမလိုချင်ပါနှင့်။ ။ ။ ကိုယ်နှင့်စပ်ဆိုင်သောသူ့ကိုကိုယ်နှင့်အမျှချစ်လော့။ တစ်ယောက်ယောက်ကိုချစ်ရင်မင်းသူ့ကိုဘယ်တော့မှ မှားမှားမဟုတ်ဘူး။” ယေရှုကျ်သို့မိန့်တော်မူခဲ့သည် -“ တောင်းလျှင်ရကြလိမ့်မည်။ ရှာလျှင်တွေ့မည်။ ခေါက်လျှင်တံခါးဖွင့်ပေးလိမ့်မည်။ ” မ Matthew ၇: ၇ ။ သို့ပြုလျှင်သူသည်ဤအရာ (အစာအဝတ်အစရှိသည်တို့ကို) ပေးတော်မူမည်။ ” လု ၁၂ ၊ ၂၂-၃၁ ။

ဘယ်သောအခါမျှအလုပ်မလုပ်ဘဲအတတ်နိုင်ဆုံးခိုးယူခြင်းဖြင့်နေထိုင်ခဲ့ကြသောအမျိုးသား၊

အမျိုးသမီးများသည်ယနေ့ရိုးသားပြီးကောင်းမြတ်သောခရစ်ယာန်များဖြစ်ကြသည်။ သူတို့သည်မိမိတို့၏အပြစ်များကိုဘုရားသခင်နှင့်လူတို့အား ဝန်ချတောင်းပန်ခဲ့ကြသည်။ သူတို့ခိုးတဲ့ပစ္စည်းတွေကိုဘယ်မှာပြန်ပေးရမလဲ။ ဘုရားသခင်ကသူတို့ကိုခွင့်လွှတ်ပြီးအသစ်သောနှလုံးသားအသစ်နှင့်အမှန်တရား၏သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်ကိုပေးခဲ့သည်။

ထို့ကြောင့်တမန်တော်ပေါလုက “ စာတန်ကိုအခွင့်မပေးကြနှင့်။ သူ့ခိုးသည်ခိုးခြင်း ငှာသာမလုပ်ရ။ ဆင်းရဲခြင်းကို၎င်း၊

ဆင်းရဲသောသူကို၎င်းချမ်းသာပေးအံ့သောငှါ၊ **ခိုးတတ်သောသူသည်မခိုး  
ဘဲနေရမည်** ။ " Epဖက် ၄: ၂၇-၂၈ ။

သင်၏နှလုံးနှင့်အိမ်ထဲသို့ယေရှု ၀  
င်ခွင့်ပြုပါ။ အခွန်ခံဇနွဲ၏အိမ်သို့ယေရှုကြွလာသောအခါလူများကိုငွေ  
အလွန်အကျွံများပေးခြင်းဖြင့်ငွေကိုခိုးယူခဲ့သည်။ ဇနွဲက"

ဆရာနားထောင်ပါ  
ဦး! ငါ့ပစ္စည်းတစ်ဝက်ကိုဆင်းရဲသားတွေကိုငါပေးမယ်၊  
ငါဘယ်သူ့ကိုမှမလှည့်စားဘူးဆိုရင်ငါ့သူ့ကိုလေးဆပိုပေးမယ်" ယေရှုက  
" ယနေ့ဤအိမ်သည်ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက်ပြီ" ဟုမိန့်တော်မူခဲ့သည်။  
လု ၁၉ ၊ ၁-၁၀ ။

လောဘကြီးခြင်းနှင့်ခိုးယူခြင်း (ခိုးမှု)  
သည်လူ၏စိတ်နှလုံးထဲမှထွက်လာသည်။ သင်သည်အပြစ်နှင့်ခိုးယူသည့်  
အကျင့်မှလွတ်မြောက်လိုပါကယေရှုထံသင်၏စိတ်နှလုံးကိုပေးပါ။ သူသ  
ည်သင့်ကိုသူ၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာနှင့်ပြည့်ဝသောနှလုံးအသစ်ကိုပေးပါလိမ့်  
မယ်။ ပြီးတော့သင့်ကိုသူလွတ်မြောက်ပါလိမ့်မယ်။

JR GSCHWEND

*ဒီခရစ်ဝင်ကျမ်းဝေစာကိုကွန်ပျူတာနဲ့ပြန်ဆိုခဲ့တယ်။ အကယ်၍  
သင်သည်ဘာသာစကားကို ပြင်ဆင်၍ တိုးတက်အောင်လုပ်နိုင်ပါက*

[info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za) သို့ ရုံးသို့ဆက်သွယ်ပါ

သင်သည်ခရစ်တော်၌ကယ်တင်ခြင်းကိုရရှိပြီးသို့မဟုတ်ကျွန်ုပ်တို့၏ခရ  
စ်ဝင်ကျမ်းစာစောင်များမှတစ်ဆင့်ကောင်းချီးခံစားခဲ့ရပါက ကျေးဇူးပြု၍  
ကျွန်ုပ်တို့အားအသိပေးပါ။ ငါတို့သည် သင်တို့နှင့်အတူ ဘုရားသခင်၏  
ကျေးဇူးတော်ကိုချီးမွမ်း ပြီး၊ ဘာသာစကားပေါင်း ၅၄၀ ကျော်ဖြင့် ၀



ကျွန်ုပ်တို့နှင့်ဆက်သွယ်ပါ။

လူသားတို့၏နှလုံးသား



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

E-MAIL: [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)